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1 V případě společné oborové rady uveďte všechny studijní programy oborové rady 
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1. Popište podstatné a nepodstatné změny, ke kterým došlo v rámci studijního programu za 

poslední hodnocené období. (od poslední hodnoticí schůzky či od posledního projednaného 

záměru rozvoje). 

 

2. Popište, do jaké míry se podařilo naplnit stanovené cíle, a zhodnoťte plán rozvoje, který jste 

vypracovali během posledního hodnocení.  

 

3. Zhodnoťte uplynulý rok uskutečňování studijního programu. 

Například: přijímací řízení, studijní neúspěšnost, státní doktorské zkoušky, internacionalizaci 

Komentář: 

V rámci akademického roku 2022/2023 nedošlo k žádným podstatným změnám studijního programu. 

Mezi nepodstatné změny patří změna v obsahu předmětu DXH_MET1 Metodologie 1, který poskytuje 

úvod do porozumění a provádění empirického výzkumu. Jeho cílem je poskytnout společný pracovní 

základ absolventům různých oborů, které se podstatně liší v učebních osnovách výzkumných metod. 

Cílem kurzu je seznámit studenty se základními složkami plánování a realizace výzkumu. Předkládaná 

teorie je aplikována na témata disertačních prací jednotlivých studentů. 

Komentář: 

Hlavními cíli, který vyplynuly z návštěvy mezinárodního panelu byla příprava jednoho studijního 

programu, výraznější náročnost přijímacího řízení a tlak na delší zahraniční stáže. Ve všech těchto 

oblastech bylo dosaženo výrazného pokroku. 

Komentář: 

a) Přijímací řízení 

V akademickém roce 2022/2023 se konalo jedno příjímací řízení, ve kterém uspěl jediný 

uchazeč Ing. Jakub Daněk, který od akademického roku 2023/2024 nastoupil do studia pod 

dvojím vedením disertační práce prof. Zdeňkem Tomešem a Frédéricem Dobruszkesem z  

Université Libre de Bruxelles. 

 

b) Studijní úspěšnost 

Úspěšně ukončili studium Katarína Čellárová obhájením disertační práce na téma 

Redistribuce a exploatace. Státní doktorskou zkoušku složili Marián Suchánek. 

Neúspěšně studium ukončili Marek Pravda, Marek Kloupar a Magdalena Šuterová. 

 

c) Internacionalizace  

Zahraniční stáž absolvoval Ismail Celebi ( Politecnico di Milano), Michal Ševčík ( Central 

European University) a Filip Červenka (Cracow University of Economics). 
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4. Formulujte další doporučení pro budoucí rozvoj studijního programu (v bodech či shrnujícím 

slovním komentářem). 

Cíl rozvoje studijního 
programu 

Opatření vedoucí k cíli 
Implementace opatření (rok nebo 
cyklus) 

Příprava na jeden studijní 
program 

Slaďování oborových regulí 
s fakultními 

 

2024-2025 

Zvyšování náročnosti 
přijímacího řízení 

Tlak na přijetí nejlepších 
uchazečů 

2024-2025 

Zahraniční stáž Tlak na zahraniční stáž delší 
než jeden měsíc 

2024-2025 

 

 

5. Prostor pro komentáře a postřehy nad rámec výše uvedených témat. 

 

Zpracoval: Zdeněk Tomeš 

Dne: 30.11.2023 
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